
 
Referat bestyrelsesmøde 

 
Dato: 12.09.2023 
Deltager: Thomas, Tommy, Annette, Martin, Mette, Dorthe, Katrina og 
Karina (ref.) 
Fraværende:  Kristian. 
 
Velkommen  
 
Møde med underviser:  
Mødet gik godt, alle har været positive og stemningen var god.  
Rytter mærker vil de gerne have. 
Underviserne ønsker ikke at der skal være private med ind, imens der er 
elevrytter. De ønsker størst mulig sikkerhed for børnene som ikke er så 
rutineret.  
 
Bestyrelsen kommer med udspil en ude-/stald dags undervisning hver 
mdr: mandag 1. uge, tirsdag 2. uge, onsdag 3. uge, torsdag 4. uge.  
Dette gøres ud fra et perspektiv af at hestene bliver mere rutineret i 
udearealerne, det samme gør eleverne. Hestene har godt af at komme ud 
i naturen da det er der de er født til at være og overgangen mellem 
sommer (ude tid) og vinter (inde tid) bliver ikke så markant 
Bestyrelsen imødekommer også et stigende ønske om mere afveksling i 
undervisningen. Der vil selvfølgelig fra undervisers side blive taget hensyn 



til meget dårligt vejr (ekstrem regn, lyn torden mm., og frossen jord/fryse 
grader) 
 
Stævne:  
Stævnet er gået rigtig godt, trods manglede hænder som skriver. Vi 
mangler hænder i cafeen, mangler hjælp til at ordne ukrudt, feje, stå i 
stalden under stævnet.  
Stævnerapporten fra TD Lita Hilligsø, er ankommet med rigtig mange 
gode kommentere. Der er meget få ting vi kan gøre bedre, dog ses at vi 
ikke ordner opvarmningen mere end vi gør imens stævnet afholdes. 
Cafeen får stor ros, både for udvalg, her fremhæves den varme ret fredag, 
men også betjening og den konstante rengøring får stor ros. Stævne 
rapporten vil kunne ses på hjemmesiden ved næste større gennemgang 
(dette meldes ud via Facebook)  
 
Aktivitetskalender: 
Katrina kigger på det.  
22/10 markedsdag: stande, træktur 11-13 (evt 12-14) halloween klip til 
stævnet ugen senere. Måske græskar og andet hyggeligt for børnene. 
Cafeen ønskes åben, det sendes til udvalget.  
 
Kontrakt 
Nye kontrakter meldes ud med start pr 1/11. Prisen nedsættes som et 
aktivt led i at fylde stalden, desuden sættes høet op i mængde pr. dag og 
udluk af heste om morgen bliver en del af prisen.  
 
Silo/foder:  
Silo er klar til afhentning hos Claus jæger, den vil blive sat op udenfor 
vores foderrum, for at opbevare træpiller/anden strøelse. Vi kan på 
denne måde kan få blæst dem ind i store mængder. Der skal støbes 



fundament (er der en betonmand/kvinde blandt forældrene råber vi 
”hjælp”) til siloen. Der er her snak om en silo med plads til 12-14 tons.  
 
Der er lavet en oversigt over foder som undersøges til heste og de 
opstalder der kunne ønske det (vi går efter lav på sukker og stivelse så 
vidt muligt) Desuden vil der blive set på pris kontra gram/100kg. Vi ønsker 
at finde et fornuftigt foder til alle heste, til den bedste pris. Dette punkt er 
med igen næste møde.  
 
Evt:  
 

- Elevhestene skal passes på i deres ryg derfor skal vi kigge på hvad vi 
kan gøre. Skal med som punkt til næste møde. 

- Mobilepay sætter gebyrerne op og ændre på den del der hedder 
myshop, vi skal have fundet ud af hvad der vil komme af ekstra 
omkostninger for cafeen og klubben (facilitetskort mm.) kommer 
med som punkt næste gang 

 
 
Emner til næste gang:  

- Markedsdag 
- MobilePay 
- Massør til elevheste.  
- Foder beslutning.  

 
 

Ny møde dato:  
3/10-2023 kl 19.00 

 
 
 


